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Όπως είναι γνωστό κατατέθηκε στην Βουλή το νομοσχέδιο του Υπουργείου  Υγείας το
οποίο περιλαμβάνει και την σχετική διάταξη που αναφέρεται  στον τρόπο πληρωμής των
ληξιπροθέσμων όσον αφορά τα φαρμακεία. Δημοσιεύουμε απόσπασμα από τα πρόχειρα
πρακτικά της  συζήτησης όπου γίνεται αναφορά στο Δελτίο Τύπου του ΠΦΣ με το οποίο
δημοσιοποίησε τα γραφειοκρατικά προβλήματα που υπάρχουν .

                                       ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΑΠΟ ΤΑ ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΒΟΥΛΗΣ

………………………………………………………………………………………………………………
……………………

Στην Αθήνα σήμερα, 17 Οκτωβρίου 2013, ημέρα Πέμπτη και ώρα 10.50΄, συνεδρίασε, στην
Αίθουσα «Προέδρου Αθανασίου Κων. Τσαλδάρη» (223) του Μεγάρου της Βουλής, η Διαρκής
Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων υπό την προεδρία του Προέδρου αυτής, κ. Δημήτριου
Κρεμαστινού, με θέμα ημερήσιας διάταξης:

Συνέχιση της επεξεργασίας και εξέτασης του σχεδίου νόμου του Υπουργείου Υγείας
«Ρυθμίσεις Υπουργείου Υγείας και άλλες διατάξεις». (3η συνεδρίαση).

Στη συνεδρίαση παρέστει ο Υφυπουργός Υγείας, κ. Αντώνιος Μπέζας.

Ο Πρόεδρος της Επιτροπής, αφού διαπίστωσε την ύπαρξη απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της
συνεδρίασης και έκανε την α΄ ανάγνωση του καταλόγου των μελών της Επιτροπής.

Παρόντες ήταν οι Βουλευτές κ.κ.:

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΡΕΜΑΣΤΙΝΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι,
ξεκινάει η Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων. Επί της αρχής του νομοσχεδίου, η Ν.Δ.
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ψηφίζει «υπέρ», ο ΣΥ.ΡΙ.ΖΑ. ψηφίζει «κατά», το ΠΑ.ΣΟ.Κ. ψηφίζει «υπέρ», οι Ανεξάρτητοι
Έλληνες «επιφυλάσσονται», η Χρυσή Αυγή «επιφυλάσσεται», η Δημοκρατική Αριστερά
«επιφυλάσσεται» και το Κ.Κ.Ε. ψηφίζει «κατά». Κατά πλειοψηφία το νομοσχέδιο γίνεται
δεκτό επί της αρχής.

Η σημερινή συνεδρίαση είναι η συνέχιση του νομοσχεδίου του Υπουργείου Υγείας ξεκινάει
μετά από την ψήφιση επί της αρχής του νομοσχεδίου με την κατά άρθρον συζήτηση και με
τους εισηγητές.

Το λόγο έχει η κυρία Μανδρέκα.

ΑΣΠΑΣΙΑ ΜΑΝΔΡΕΚΑ (Εισηγήτρια της Ν.Δ.): Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε. Επειδή το
υπό συζήτηση νομοσχέδιο είναι πολυσυλλεκτικό με την έννοια ότι περιέχει περισσότερες
διατάξεις από περισσότερα Υπουργεία, θυμάστε ότι την πρώτη ημέρα εγώ τοποθετήθηκα
και επί των άρθρων. Για την οικονομία του χρόνου της συζήτησης, αλλά και για την ουσία
της συζήτησης θα επιφυλαχθώ και εάν χρειαστεί, να μην επαναλάβω τα ίδια, να
προχωρήσει η συζήτηση και αν χρειαστεί θα παρέμβω. Ευχαριστώ πολύ.

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΡΕΜΑΣΤΙΝΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): Το λόγο έχει η κυρία Μάρκου.

ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΜΑΡΚΟΥ (Ειδική Αγορήτρια της ΔΗΜ.ΑΡ.): Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Άρθρο 1, κρατάμε επιφύλαξη.

Άρθρο 2. Είναι τεχνικού χαρακτήρα η ρύθμιση όσο αφορά τη μετάθεση της προθεσμίας,
βέβαια, η 20η Σεπτεμβρίου έχει παρέλθει. Θα ήθελα να μάθω εάν έχουν δοθεί στοιχεία. Στην
τοποθέτησή μου επί της αρχής είχα θέσει και το γενικότερο θέμα της λογικής του rebate και
του claw back. Για μας το κρίσιμο είναι η πληρωμή των πρακτικών οφειλών του ΕΟΠΥΥ
στην ώρα τους.

Άρθρο 3, λέμε ναι. Από τον Νοέμβριο του 2012 οπότε και εισήχθη η διάταξη για την
Επιτροπή Διαπραγμάτευσης και μάλιστα ως κατεπείγουσα, μέχρι και σήμερα η Επιτροπή
δεν έχει λειτουργήσει.

 2 / 3



ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ Η ΔΙΑΤΑΞΗ ΓΙΑ ΤΑ ΛΗΞΙΠΡΟΘΕΣΜΑ
Τετάρτη, 23 Οκτώβριος 2013 14:13

Άρθρο 4, λέμε ναι. Ο Πανελλήνιος Φαρμακευτικό Σύλλογος έχει εκδώσει πρόσφατα δελτίο
τύπου σχετικά με τα προβλήματα που υπάρχουν στην εκκαθάριση ανά ταμείο από αυτά που
εντάχθηκαν στον ΕΟΠΥΥ, προβλήματα γραφειοκρατικά και έλλειψη προσωπικού. Η
διαδικασία της εξόφλησης τν ληξιπρόθεσμων οφειλών πρέπει να ολοκληρωθεί άμεσα για
όλους φαρμακεία, γιατρούς, φυσικοθεραπευτές και κάθε κίνηση για μείωση της
γραφειοκρατίας είναι προς τη σωστή κατεύθυνση αρκεί να ολοκληρωθεί άμεσα και η
οριστική εκκαθάριση.
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